
POLÍTICA______________________________
taaa dal Mas La problemàtica da les guarderies a Sant Hilari té dues 

vassants.Par una banda qel dèficit da la guarderia MLes.' Cent 

Fonts? i per l'altra, le® condicions en que ac troba la "Guar, 
daria"(subrallant les cometes)del col·legi Or* Morales.A fi 

d esbrinar tot això, hem parlat amb membres representatius de 
lesi esmentades guarderies qua ans expliquen com està la si

tuació i quin futur es presenta.

Psr:(8arta CLOS

■ua les guarderies són ne

cessàries és un fat que 

potser encara multa gant 

no accspta o no entén,i menys 

quan els problemas quo sa'n 

deriven són tant complexes com 

la manca de diners,el dèficit.

Llavors la solució quo molta 

gant,que no ha arribat a vnuro 

la necessitat do la guarderia^ 

dóna^as:"Avana no n'hi havien 

i també es passava",i així 03 

queden tant tranquils perquè 

s'han tret un bon pes de sobre. 

Però as que resulta que les 

coses han canviat molt i aquas^ 

ta oxcusa ja no ós vàlida.

Ara,las guarderies són nece

ssàries pels pares qua treba

llen i molt mas pal nan.I dio 

"mclfc més pel nen" par qub ós 

a aqussta edad,durant els pri

mors any3 de la seva vida quan 

as forma la seva personalitat 

i per tant el seu comportament 

de gran dapendrà dal tracta 

gue hagi rebut da patit.I a- 

quí comança la problemàtica da 

lea guarderies:por tenir cura 

dols nan3 a aquesta edad fa 

falta gent especialitzada amb 

pedagogia ,unas instalacion3 

■ concretes,sanitat,otc. qua fa 

que cada mos las despeses si

guin molt elevades i per tant 

la cuota da la guardaria sigui 

móo elevada que,por oxemplo,la 

del parvulari.

Una vagada comentat això,i p 

partint del fat do que les guar 

daries no són rentables però a 

la vegada són nacsssaries,hem

parlat , per una banda amb en X_a 

vi Colon i Auguot,Präsident de 

la Junta de la guarderia "les 

Cent Ponts" i la Gna.! Núrià Ju 

vantony i Carrera;1 par l'altra 

amb en Josep Cano i Rodríguez, 

President de l'asociació de pa

res d'alumno3 del col·legi 0r.‘ 

rílora l03.'

La història de la guarderia de 

"Les cant fonts" comença quan 

par medi d'una proposta del rejç 

tor do la Parròquia al Consell 

Pastoral, la Comunitat Vedruna rjj 

torna a San Hilari,i juntament 

amb mnmbro3 do l'Asociació de 

pare3 de família as fan una sè

rie de gestions i es crea la 

guarderia. Pels voltants dal mes 

de novembre de l'any passat es 

produeix un canvi da junta i en 

Xavi Colon surt elegit president. 

La pregunta obligada en aquest 

cas a en Xavi ós...
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